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Z Á P I S  č. 1/2024 
 

z jednání Komise místní části Příluky  
konaného dne 6. 3. 2024 

 
 
 

Přítomni: pí Plevová (tajemnice KMČ), pí Skřivánková, p. Kárník, Mgr. Stodůlková,   
 Ing. Slovák, PhD., Ing. Pražák, p. Krajča, pí Filipová, p. Pavelka 
Omluveni: Ing. Suchánková, p. Pleva, p. Novák 
    
 

Program: 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění úkolů, reakce členů KMČ Příluky na odpovědi komp. odborů MMZ  
3. Různé  
4. Závěr 
 
 
 

 
1. Zahájení  

 
Jednání KMČ byla přítomna nadpoloviční většina členů, KMČ byla usnášeníschopná.  

 
 

2. Kontrola plnění úkolů, reakce členů KMČ Příluky na odpovědi 
kompetentních odborů MMZ 

  
Kontrola plnění 
úkolů 

 

7KMČ/Př/12/1  Komise opět žádá OŽPaZ o šetření hluku a zápachu  
z prům. zóny. Dle Ing. Císařové bylo provedeno několik šetření v prům. 
zóně s negat. výsledkem. Došlo ke změně legislativy na úseku ochrany 
ovzduší, a tak na pís. podnět může OŽPaZ provést další šetření spolu 
s Českou inspekcí život. prostředí. Tímto KMČ Příluky žádá o prošetření 
znečist. ozduší jak zápachem, tak i hlukem. 
 
Z: p. Plevová – pís. podnět na OŽPaZ  
 
Historie inf. k úkolu za období 8/2009 –  
2/2015: viz předchozí zápisy 
KMČ 7.4.2015: Byla dokončena instalace protihlukových opatření ve firmě 
DPlast a má být provedeno měření hluku z provozu řešeného 
vzduchotechnického zařízení. Členové komise však uvedli, že hluk je stále 
slyšitelný. 
KMČ 19.5.2015: Bylo zasláno nesouhlasné vyjádření na OŽPaZ, Ing. 
Pavlovové Vladimíře, za KMČ Příluky k záměru, kód OV8168, „Přístavba 
haly a hala expedice-DPlast a.s., Lužkovice - zahájení zjišťovacího řízení 
(viz příloha zápisu). 
KMČ 9.2.2016: K posouzení záměru – „Přístavba haly LU4-II a výstavba 
haly LU7 aLU8“ firmy DPlast nemají  
členové komise připomínek vzhledem k úpravě stávající haly a zlepšení 
hluku v okolí. Bylo zasláno stanovisko e-mailem pí Koryčanové na OŽPaZ. 
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KMČ 21.2.2017: Pí Plevová a p. Novák informovali o jednání ze dne 24. 1. 
2017, které proběhlo ohledně zápachu v MČ. Jednání se zúčastnili 
zástupci OŽPaZ Krajského kraje, MMZ-OŽPaZ, MMZ, zástupci ČIŽP a 
KHS ZK.  
 
Úkol ponechat na vědomí. 

 
 
 

3. Různé 
 

- Ing. Surovcová – proběhla schůzka s pí Plevovou nad návrhy výsadby nových stromů a 
keřů v MČ, pí Surovcová návrhy zhodnotí a udělá návrh na výsadbu 

- Ing. Poláček – oprava u železniční trati, u přechodu – nerovnost terénu, při dešti se tvoří 
velké kaluže 

- Změna Statutu KMČ – zrušení členství z důvodu nepřítomnosti na jednáních KMČ 
- Projekt na hřiště naproti FK Příluky – p. Pecháček e-mailem sdělil, že v průběhu roku 

2024 bude zadáno vypracování projektové dokumentace pro stavební povolení, pro 
provádění stavby a výběr zhotovitele. Realizace se předpokládá v roce 2025 

- Připomínky, které předá pí Plevová k řešení na MP - p. Pjajko a pí Doleželová – 
pobíhající psi na ul. Horní dědina a odstavené auta, vrak naproti parku 

- Návštěva v novém zařízení Zlínského kraje – zúčastní se dle domluvy členové KMČ, 
dohodnuto s vedoucí domova 

- KMČ odsouhlasila vyčlenění finančních prostředků pro priority na rok 2024 – viz 
příloha zápisu – tabulka priorit.  

 
Výpůjčky a prodeje pozemků: 
Členové se e-mailem vyjadřovali k záměrům na výpůjčky, pronájmy a prodeje pozemků v místní 
části Příluky a odpovědi byly zaslány na OMS: 
Záměr č. e. 359,355/2023,11/2024, na těchto pozemcích nemá KMČ Příluky žádný záměr, ani 
prioritu. Dále č. e. 3,14/2024 – souhlas s pronájmem, č. e. 6/2024 – Pod Jurým – pozemek do 
pronájmu, č. e. 47/2024 – nemáme prioritu, souhlas s pronájmem.  
 
Další požadavky: 

 
- Podložení kanálů gumou a zbudování retardéru (nájezd u kanálu) v ul. Mezní u sběrného 

roštu (podobně je instalováno pod hotelem Zlín, pod parkovištěm), nátěr zábradlí, např. 
žlutočerně, a umístnění nového zábradlí před chodník z ul. Boněcko I a Boněcko II 
z hlediska zlepšení bezpečnosti při přecházení komunikace – požadavek na OD 

- Oprava komunikace – křižovatka ul. Žabárna – již provedeno, požadavek byl na 
diskusním fóru na www.zlin.eu 

- Chybějící světlo u nemocnice – úrazové oddělení – návrh na instalaci 
- Výtluky u nemocnice – u starého bufetu – předá pí Plevová na OD 
- Požadavek na novou odpadovou nádobu na sklo na ul. Nebeská, u odp. nádob 

v křižovatce ul. Želechovická a Boněcko I – zbudování odstavné plochy pro auta, jenž 
odkládají odpad a zabudování odpadkového koše pro psí výkaly v křižovatce ul. 
Želechovická a Boněcko I nebo v křižovatce u. Mezní a Michalova – pí Plevová předá na 
OŽPaZ 
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4. Závěr 

 
Příští schůzka komise se uskuteční dne 24. 4. 2024 v 16.00 hodin v Klubu seniorů na Příluku 
v roce 2024. 
 
 
Zapsala: J. Plevová, tajemnice KMČ Příluky 
Ověřil: K. Kárník, předseda KMČ Příluky 
 
 
 
Ve Zlíně, dne 13. 3. 2024  
 
 
Příloha: Priority KMČ na r. 2024 


